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        Ζητήματα Νεράϊδας στο Δημοτικό Συμβούλιο Καρδίτσας… 

           Ερωτήσεις  & απαντήσεις του Δημάρχου Τσιάκου… 

______________________________________________________ 

Συνεδρίαση Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Καρδίτσας  / ΤΕΤΑΡΤΗ 28 ΑΥΓΟΥΣΤΟΥ 

2024 / ΒΡΑΔΥ 

Συνεδρίαση Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Καρδίτσας (11η & 12η 28/8/2024)  

…Βίντεο στο Youtube… από… 0:00:01’… έως … 1:23:44’ 

 

………………………………………………………………………… 

…στη συνεδρίαση αυτή δεν μάθαμε κάτι νεότερο για τα ανεπιτήρητα… καθώς για διάφορους 

λόγους δεν έγινε ερώτηση… 

…ο Δήμαρχος ΔΕΝ επέτρεψε να γίνει και δεύτερη ερώτηση…!!! …μόνο 1 από κάθε 

παράταξη… και δυστυχώς και οι 2 παρατάξεις (Γεννάδιος & Ξυλωμένος) ρώτησαν το ίδιο 

θέμα… για την κεραία στο Ξυνονέρι… 

 

…………..χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…………………… 

 

………………………………………………. 

…00:04:51’…ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ… έχετε ερωτήσεις τώρα…??? …τί ερώτηση…??? …αφού 

πρίν μια εβδομάδα κάνατε 20 ερωτήσεις…!!! …πόσες ερωτήσεις έχετε…??? 

…00:05:15’  …ΓΕΝΝΑΔΙΟΣ…είναι παλιές που δε μπορέσαμε να τις κάνουμε… (κλπ …δεν 

ακούγονταν… είχε κλειστό το μικρόφωνο…) 

…00:05:23’ …ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ… εντάξει κάντε από 1 ερώτηση… η κάθε παράταξη… 

…00:05:30’ …ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ… μα είναι πάρα πολλές οι ερωτήσεις…!!! …  

…00:05:32’ …ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΤΣΙΑΚΟΣ…ακούστε να δείτε… δεν υπάρχει πρόβλημα να 

κάνετε όσες ερωτήσεις θέλετε… αλλά… με κεφαλαία γράμματα το ΑΛΛΑ… από τη στιγμή 

που έχουμε μια διαδικασία… Λογοδοσίας… η δημοτική αρχή έχει και την ώρα του 

Δημότη… που κάθε δημότης μπορεί να μπεί και να ρωτήσει… και να πάρει απαντήσεις… 

καλό θα είναι… για να έχει και μια ουσία… και η Λογοδοσία… να είμαστε λίγο φειδωλοί και 

προσεκτικοί… αν υπάρχει κάποιο θέμα που θα πρέπει να το συζητήσουμε… θα είμαστε εμείς 

πρώτοι που θα το δεχτούμε… και εννοείται ότι θα το συζητήσουμε… αλλά μην πάμε στην 

υπερβολή… γιατί βλέπουμε το δέντρο και χάνουμε το δάσος… να κάνετε λοιπόν από μια 

ερώτηση η κάθε παράταξη… αν νομίζετε ότι κάποια ερώτηση θα πρέπει να απαντηθεί 

σήμερα… να απαντηθεί… αλλά αν μπορούμε να την βάλουμε στο επόμενο Δ.Σ. θα είναι  

νομίζω το πιο πρέπον αφού δεν υπάρχει αυτό το μήνα Λογοδοσία… έτσι θα σεβόμαστε όλοι 

τις διαδικασίες…  

…00:06:38’…ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ… κε Γεννάδιε ρωτήστε μια ερώτηση… 

…00:06:42’… ΓΕΝΝΑΔΙΟΣ… ναι… ούτως ή άλλως… στα θέματα της ημερήσιας διάταξης 

θα δείτε ότι η δική μας παράταξη… δεν θα σας απασχολήσει πάνω από 2 λεπτά… συνολικά 

σε όλα τα θέματα… είναι εύκολα θέματα… ωραία… είχαμε ορισμένα θέματα… θα μείνουμε 

σε ένα… για την κεραία στο Ξυνονέρι… 

………………………………………………………………… 

…………………………………………………………………. 

…………………………………………………………………… 

 

…………………….ΔΗΜΟΣΙΕΥΜΑΤΑ ………….… 

 

…1) η ανάρτηση του Προέδρου της Τ. Κ. Καστανιάς… της Πέμπτης 1.8.2024… Γιάννη 

Γεροντόπουλου… 

 

ΣΤΟ ΕΛΕΟΣ ΑΔΕΣΠΟΤΩΝ ΒΟΟΕΙΔΩΝ ΟΙ  ΔΡΟΜΟΙ ΚΑΙ ΟΙ ΠΕΡΙΟΥΣΙΕΣ ΤΩΝ 

ΚΑΤΟΙΚΩΝ ΤΗΣ Τ.Κ. ΚΑΣΤΑΝΙΑΣ -  ΜΟΥΧΑΣ 



Αγαπητοί   χωριανοί, 

Φίλοι    Ετεροδημότες, 

Οργή, πικρία και αγανάκτηση επικρατεί στις τάξεις των κατοίκων της Τοπικής Κοινότητας 

Καστανιάς - Μούχας από την ανεξέλεγκτη εισβολή δεκάδων αδέσποτων βοοειδών, όχι μόνο 

στους δρόμους του χωριού αλλά και στα περιουσιακά στοιχεία των κατοίκων. 

Οι δρόμοι, τα πάρκα, οι πλατείες ο προαύλιος χώρος του Δημοτικού Ξενώνα Καστανιάς, οι 

αθλητικές εγκαταστάσεις του χωριού, έχουν γεμίσει από τις ακαθαρσίες των βοοειδών, που 

κινούνται κατά βούληση, και χωρίς καμία επιτήρηση από τους ιδιοκτήτες. 

Πέραν των ανωτέρων, οι καθημερινοί αδέσποτοι εισβολείς, έχουν επιφέρει ζημιές στα 

περιουσιακά στοιχεία των κατοίκων του χωριού και ειδικότερα στις περιφράξεις και 

καλλιέργειες των κτημάτων τους 

Επιπλέον, αποτελούν σοβαρό κίνδυνο πρόκλησης τροχαίων ατυχημάτων για όσους οδηγούς 

κινούνται εντός του οδικού δικτύου της Κοινότητας και των περιφερειακών δρόμων, 

ειδικότερα κατά τις νυχτερινές ώρες. 

Το γεγονός πάντως, ότι τα συγκεκριμένα βοοειδή εμφανίζονται κάθε χρόνο την ίδια περίπου 

περίοδο, από αρχές Ιουλίου έως Δεκέμβριο, μας δημιουργεί πολλά αναπάντητα ερωτηματικά, 

για το εάν οι  ιδιοκτήτες αυτών τα ελευθερώνουν και τα μεταφέρουν εν γνώσει τους από τους 

στάβλους της Ραχούλας, στην Κοινότητά μας για να αποφύγουν τα έξοδα των ζωοτροφών, ή 

δεν τα ταΐζουν  επαρκώς και τα πεινασμένα βοοειδή τους, γκρεμίζουν τις πόρτες των 

στάβλων τους για εξεύρεση τροφής. 

Ό,τι και να  συμβαίνει πάντως από τα δύο, η αδιαφορία και οι ευθύνες των ιδιοκτητών είναι 

τεράστιες και χρήζουν περαιτέρω διερεύνησης από τα αρμόδια όργανα της Πολιτείας, διότι η 

υπομονή όλων μας έχει φτάσει στα όριά της και δεν θέλουμε να βρεθούμε μπροστά σε 

ακραίες αντιδράσεις συμπολιτών μας. 

Οι επανειλημμένες τηλεφωνικές επικοινωνίες,  διαμαρτυρίες, συστάσεις και  αναφορές που 

έγιναν προς τους ιδιοκτήτες, από τον Πρόεδρο της Κοινότητας Καστανιάς,  από το Α.Τ. 

Καρδίτσας, καθώς και από τα αρμόδια  όργανα του Δασαρχείου που τους υπέβαλαν  και 

διοικητικά πρόστιμα, δεν έφεραν μέχρι στιγμής αποτελέσματα. 

Δια τους λόγους αυτούς τα αρμόδια όργανα  της Πολιτείας θα πρέπει άμεσα να εφαρμόσουν 

στο ακέραιο  τους νόμους του κράτους για την περισυλλογή, απομάκρυνση και κατάσχεση 

αυτών εφόσον δεν συμμορφωθούν οι ιδιοκτήτες. 

Υστερόγραφον: 

Το ανωτέρω κείμενο έχει δημοσιευθεί στην σελ. 3 του σημερινού φύλλου της εφημερίδας  

ΝΕΟΣ  ΑΓΩΝ την 1 - 8 - 2024. (βλ. ηλεκτρονική έκδοση στο πρώτο σχόλιο). 

Ο Πρόεδρος Κοινότητας  

Καστανιάς  - Μούχας 

Γεροντόπουλος   Γιάννης 

 

…………..χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………………….. 

 

…στην ίδια ανάρτηση… σχόλιο του Ηλίας Μπολτσής… γράφει… 

 

«Είναι και άλλα αδέσποτα ζώα διαφόρων ειδών που γυρνάνε ανεξέλεγκτα στους δρόμους 

ακόμη και με επικινδυνότητα να επιτεθούνε σε ανθρώπους και μικρά παιδιά. Χρόνια 

ολόκληρα και τίποτα δεν γίνεται…!!! Όταν συμβεί το οποιοδήποτε κακό τότε θα είναι πολύ 

αργά να ξέρετε…»… 

 

…………..χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………………….. 

 

…Γιαννουσέϊκα Καροπλεσίου… σε σχόλιό του στην ίδια ανάρτηση (1.8.2024) ο 

συνδημότης μας Πάνος Κουμπαρέλος γράφει…  

 

…«Πρόεδρε… το πρόβλημα δεν είναι μόνο στην Καστανιά, είναι και στα Γιαννουσέϊκα και 

είναι και πολύ σοβαρό πέρα από τις ζημιές πού προκαλούν στις ιδιοκτησίες είναι και 

επικίνδυνα να προκληθεί και κάποιο σοβαρό τροχαίο ατύχημα…» 



 

…………..χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………………….. 

 

…χωριό Καροπλέσι… ο νυν Τοπικός Σύμβουλος και πρώην Πρόεδρος Καροπλεσίου 

Κώστας Γιαννουσάς στις 13 Αυγούστου 2024 (13.8.24) έγραψε…  

 

…«Μάστιγα στην περιοχή Ανθηρού Καροπλεσίου τα τρία ανεπιτήρητα άλογα που 

βρίσκονται εντός του οικισμού και καταστρέφουν τα πάντα συγκεκριμένα ένα γκαραβέλικο 

το άλλο λευκό για τα οποία έχουν ενημερωθεί οι ανεγκέφαλοι ιδιοκτήτες τους αλλά δεν 

κάνουν τον κόπο να τα μαζέψουν ας εφαρμοστεί ο νόμος από κάθε υπεύθυνο όσο φιλικοί 

είναι στον Δήμο…»… 

 

…………..χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………………….. 

 

…χωριό Καταφύγι…  

…σε προηγούμενη σχετική επερώτηση την άνοιξη στο Δ.Σ. Δημοτικός Σύμβουλος 

ακούστηκε να λέει δημόσια εκεί ότι και στο χωριό Καταφύγι έχουμε μεγάλο πρόβλημα με τα 

ανεπιτήρητα…!!! 

 

…………..χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………………….. 

 

 

…2) το δημοσίευμα του Karditsalive της 18.8.2024… 

_____________________________ 

Karditsalive / Κυριακή 18 Αυγούστου 2024 / 16:09’ 

Μειωμένη η κίνηση ανεπιτήρητων στη Νεράϊδα το φετινό καλοκαίρι 

Σημαντικά μειωμένη είναι η παρουσία των ανεπιτήρητων ζώων σε Σαραντάπορα και Νεράϊδα 

τους καλοκαιρινούς μήνες του 2024, σύμφωνα με τον πρόεδρο της Τ. Κ. Νεράϊδας κ. Λάμπρο 

Γάκη. 

Όπως ανέφερε στο KarditsaLive.Net στην περιοχή του Σαραντάπορου δεν έχουν εμφανιστεί 

καθόλου ενώ στην Νεράϊδα έχουν γίνει ορατά ορισμένα εξ αυτών (πιθανόν χωρίς ενώτια) 

αλλά σε αρκετή απόσταση από τον οικισμό. 

Σύμφωνα με τον κ. Γάκη υπήρξε συμμόρφωση από μερίδα κτηνοτρόφων που συνέλεξαν ζώα 

και τα απομάκρυναν αλλά ο ίδιος θεωρεί ότι πλέον προσέχουν περισσότερο τα βοοειδή 

καθώς χάθηκαν αρκετά από την παρουσία σαρκοβόρου, πιθανότατα λύκου, τους χειμερινούς 

μήνες. 

Σε κάθε περίπτωση η εικόνα πλέον είναι σαφώς βελτιωμένη, δεν έχουν, τόνισε, εκφραστεί 

παράπονα από κατοίκους και επισκέπτες, ενώ στην ερώτησή μας αν συνέλλεξε κάποια ζώα ο 

Δήμος απάντησε αρνητικά. 

 

…………….χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ……………. 

 

…3) η κοινοποίηση της 20.8.2024 στη σελίδα «Δόλοπες Νεράϊδας – Σπινάσας»… 

 

●●● με αυτό εδώ το ποτήρι ξεχείλισε…!!! …όλοι στις συζητήσεις απαιτούν 1) να 

συνεδριάσει εκτάκτως και κατεπειγόντως το 3μελές Τοπικό Συμβούλιο Νεράϊδας… και με 

την παρουσία κόσμου να συζητηθεί το θέμα…!!! …ή 2) να γίνει μια Λαϊκή Συνέλευση στην 

πλατεία Νεράϊδας… και θα δείς εκεί πρόεδρε αν υπάρχουν ανεπιτήρητα ή όχι…!!! …ε… όχι 

πρόεδρε…!!! ΔΕΝ είναι τα πράγματα όπως τα λές…!!! …υπάρχουν ανεπιτήρητα και 

υποφέρει ο κόσμος…!!! …και όλοι απαιτούν λύση…!!! …περισυλλογή…!!! 

●●● αντί να μας πείς τί έγινε με το στάβλο (άν βρήκε ο δήμος Καρδίτσας)... και το πότε θα 

βγάλει (ο δήμος Καρδίτσας) ανακοίνωση για Συνεργείο περισυλλογής... μας λές ότι ... «δεν 

υπάρχουν»... και ότι τα μάζεψαν οι ιδιοκτήτες τους… και άλλα εξοργιστικά… όλα βγαλμένα 

από τη φαντασία σου…!!! 



●●● που κάθε βράδυ μουγκρίζουν κάτω στη Λεκάνη…!!! ...που αν δεν κλείσεις καλά τις 

πόρτες το βράδυ δεν θα υπάρχει κήπος την άλλη μέρα...!!! ...που αν δεν έχεις περιφραγμένο 

χωράφι δεν μπορείς να καλλιεργήσεις τίποτα...!!! ...που ο κάθε κτηνοτρόφος μας δεν μπορεί 

να βοσκήσει πουθενά τα ζώα του...!!! 

●●● σταματήστε τα παραταξιακά – κομματικά παιχνίδια και λύστε το πρόβλημα…!!! …και 

σταματήστε να λέτε τέτοιες αηδίες που μας εξοργίζουν…!!! 

●●● για πάμε λίγο παράγραφο με παράγραφο… 

●●● 1) καθόλου «μειωμένη» ΔΕΝ είναι η παρουσία των ανεπιτήρητων…!!! …όσα ήταν 

είναι και αυξάνονται καθώς γεννάνε συνέχεια…!!! 

●●● 2) μας λές… «σε αρκετή απόσταση από τον οικισμό Νεράϊδας»… καθόλου μακριά 

πρόεδρε δεν είναι η «Λεκάνη» και τα «Χτήρια»…!!! …δίπλα στα πρώτα σπίτια του χωριού 

μας είναι… και όλη νύχτα γυρίζουν όλο τον τόπο… πρέπει δηλαδή να είναι όλη μέρα μέσα 

στην  πλατεία… για να υπάρχει πρόβλημα για σένα…??? 

●●● 3) μας λές ότι δήθεν… «υπήρξε συμμόρφωση από μερίδα κτηνοτρόφων»… και τα 

συνέλεξαν και τα απομάκρυναν»… αυτό φυσικά και ΔΕΝ έγινε ποτέ…!!! …αλλά αν εσύ 

έχεις στοιχεία… πές μας και τα ονόματα των κτηνοτρόφων αυτών…!!!  

●●● 4) κανένα απολύτως ΔΕΝ χάθηκε από φάγωμα λύκου… γιατί προστατεύονται αφού 

είναι συνέχεια γύρω στο χωριό μας…!!! 

●●● 5) καθόλου βελτιωμένη ΔΕΝ είναι η εικόνα…!!! …πές μας ονόματα χωριανών μας που 

δήθεν σου είπαν ότι «δεν έχουν παράπονα»…!!! 

●●● 6) αυτό το τελευταίο και σημαντικότατο στην ερώτηση του δημοσιογράφου για την 

περισυλλογή… γιατί πρόεδρε το προσπερνάς έτσι στα γρήγορα…??? …«στην ερώτησή μας 

αν συνέλλεξε κάποια ζώα ο Δήμος απάντησε αρνητικά…» .…έχεις τεράστια ευθύνη και εσύ 

πρόεδρε που ΔΕΝ συνέλλεξε ο δήμος Καρδίτσας κανένα ζώο ακόμα…!!! …γιατί είσαι το 

τρίτο μέλος της 3μελούς επιτροπής…!!! …και αντί να πιέζεις για λύση… λές στους 

δημοσιογράφους αυτά τα ανεκδιήγητα…!!! 

●●● λοιπόν το ποτήρι ξεχείλισε… όλοι απαιτούν…  

●●● να προχωρήσει με γρήγορο ρυθμό η διαδικασία… να βρεθεί Συνεργείο Περισυλλογής… 

και να μας πείτε αν βρέθηκε επιτέλους στάβλος…!!! 

 

…………….χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………………. 

 

 

 

 

 


